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Petycja rodzinna mieszkańcówGminy Karniewo
do Rady Gminy Karniewo

Przedmiatpetycji : naprawa oraz wyasfaltowanic
odcinka drogi gminnej

Chelchy Jakusy na odcinku od skrętu do Państwa Nosarzewskich do

naszej posesji tj Chełchy Jakusy 6,

Jako mieszkańcy gminy Karniewo, mając na względzie
treść art. 7 ust. 1

pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym

zwracamy się z uprzejmą prośbą o pilne naprawienie
oraz wyasfaltowanie

odcinka drogi gminnej od skrętu do Państwa
Nosarzewskich

do wjazdu na naszą posesje,odcinek dł.ok.500m.

Zgodnie z treścią art. 19 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 21 marca 1985 o

drogach publicznych (tekstjednolity:Dz. U. z 2007 r. Nr 19, poz. 115 ze

mi.) jest to droga gminna ,której Jesteście Panstwo
zarządcą.

Mając nawzględzie to, że do obowiązków zarządcy drogi należy m.in.

utrzymanie nawierzchni drogi,
chodników, drogowych obiektów inżynierskich, urządzeń

zabezpieczajacych ruch i innych urządzeń związanych z drogą

- an. 20 pkt 4 ustawy o drogach, a nawierzchnia wspomnianej drogi

znajduje się w stanie nm'uszajacym wymogi
techniczne i stwarzającyrn bezpośrednie zagrożenie dla mchu drogowego,

koniecznym jest przeprowadzenie niezbędnych

prac rcmontowych.W/w odcinek drogi,o którym mowa jest w bardzo złym

stanie można rzec nawet fatalnym!
Odcinek ten posiada liczne ubytki,koleiny i głębokie dołyNajtrudniej

przejechać nią po deszczach i lodzie ktore uniemożliwiają normalne

korzystanie z drogi.W obu sytuacjach jest strasznie ślisko.W chwili

obecnej droga nie nadaje się do korzystania z niej w
zaden sposób,czy

jeżdżąc czy spacerując zawsze wpadamy wjakieś
dziury.



Odcinek drogi przemierzamy codziennie wożąc córkę do szkoły,
jezdzac na zakupy,czy też do kościoła i jest nam niezbędny
do prawidłowego funkcjonowania w rodzinie i społeczeństwie.
Niestety z uwagi na jej obecny stan zawieszenie naszego auta jest
naprawiane średnio raz na 23 m-ce. Wydawanie środków na naprawę
autajest równoznaczne z odejmowaniem dziecku chleba od ust.!
Biorąc pod uwagę iż Wójt naszej gminy do tej pory traktował dobro
naszych miesdcańców priorytetowo i tym razem liczymy
że nasza prozba zostanie w sposób obiektywny zweryfikowana i
zaspokojona a odcinek drogi zostanie na nadchodzący rok wpisany do
hannonogramu prac remontowych w naszej gminie,
Równocześnie pozwalamy sobie zwrócić uwage, ze zaniechania w tym
zakresie moga skutkować koniecznością wytoczenia gminie powództwa
cywilnego za uszkodzenie należącego do nas pojazdu spowodowane
fatalnym stanem nawierzchni i zaniechaniami zarządcy drogi w tym
zakresie.
Głęboko wierzymy w to że członkom Rady Gminy ,Panu Wójtowi
,naszemu sołtysowiAndrzejowi Chełchowskiemu oraz naszemu radnemu
zależy tak samo na zapewnieniu godziwych warunków drogowych
wszystkim mieszkańcom naszej gminy zarówno dużym gospodarzom
jak i tym malutkim mającym w końcu takie same prawa obywatelskie,
Oczekujemy od Państwa w dalszym ciągu tak wielkiego zaangażowania
przy staraniach o dotacje unijne na dopłaty do inwestycji drogowych w
naszej Gminie na nadchodzący 201 Brok.
Bardzo byśmy sobie życzyli aby w przyszłym roku oglądanie
zakończonych inwestycji drogowych przebiegało również przez
teren naszej drogi,drogi służącej nie tylko mieszkańcom przyległych
jej gospodarstw ale i wszystkim którym jest ona po drodze do domu,
do pracy czy gdziekolwiek.
Liczymy że nasza mala społeczność doczeka się w nadchodzącym roku
rozwiąmnia sprawy naszej drogi i będziemy się nią cieszyć tak samo jak
mieszkańcy większych sołectw naszej gminy.
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